


Sziasztok!

Hosszú idő elteltével a kari hallgatói önkormányzat ismét egy kiemelt esemény elé néz a HK Tisztújításával. 
Ennek apropóján, szintén hosszú idő után ismét kezetekbe vehetitek a Kari Papír választási különszámát. 
A Tisztújítás a HK életében a régi ciklus lezárását, a leköszönő képviselők távozását, az újonnan választott 
tagok érkezését jelenti, ami most egészen egybecseng a lap nem rég lezajlott főszerkesztőváltásával, újbóli 
megjelenésével.
Eljött az idő, hogy ismét véleményt formáljatok, visszajelzést adjatok az elmúlt ciklus munkájáról és szavaz-
zatok, hogy a következő egy évben ki képviseljen Benneteket a kari és egyetemi fórumokon.
A HK Tisztújítása mellett - a korábbi évekhez hasonlóan - dönthettek arról is, hogy a szükséges vizsgájuk 
letétele után kik legyenek azok, akik kezelhetik és bírálhatják a szociális ösztöndíj pályázatokat.
A következő oldalakon olvashattok tehát a HK és HSZB jelöltek motivációiról, láthatjátok a 2019-es HK ZH 
részeletes eredményeit, valamint néhány kérdés mentén igyekszem röviden összefoglalni az elmúlt ciklus 
történéseit és a jövőbeli terveket.
Úgy gondolom, ezek kiemelten fontos kérdések, amelyben mindenkinek felelősen kell dönteni - éppen 
ebben szeretne segíteni ez a különszám. Bízom benne, hogy minél többen elmentek szavazni és véleményt 
formáltok, illetve idén először ezt online is megtehetitek.
Véleményetekre feltétlen számítunk, éljetek a lehetőséggel.

Köszönettel,
Filep Richárd
BME ÉPK HK
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BESZÁMOLÓ AZ ELŐZŐ CIKLUS MUNKÁJÁRÓL

Böröndy Júlia interjúja Filep Richárddal, az Építész Hallgatói Képviselet jelenlegi elnökével.

BJ: Januártól vagy Te a Képviselet elnöke. Hogyan értékelnéd az azóta eltelt időszakot?

FR: Az elmúlt nyolc hónap legfontosabb tapasztalata, hogy semmi sem úgy történik, ahogyan elképzeltük. 
Rengeteg kisebb-nagyobb váratlan fordulattal volt tele a mögöttünk álló időszak, amik miatt sajnos az 
korábban megfogalmazott céloknak csak egy töredékét sikerült megvalósítani. Emellett az előre látható 
feladatok megoldása is merőben más, illetve jórészt több munkát kívánt meg a Képviselet részéről, amit a 
saját kezdeti tapasztalatlanságunknak tudok be. Mindezek ellenére azt gondolom, sikeres félévet zártunk, 
a nagyobb kérdéseket, mint például a specializációválasztás, a lehetőségekhez képest, a hallgatóknak leg-
kedvezőbb megoldásokkal sikerült lezárni. Az biztos, hogy van miből tanulni, de ez szerencsére csak még 
több motivációt ad a következő ciklushoz.

BJ: Előző elnöki pályázatodban részletesen kitértél arra, hogy szeretnéd, ha a HK kommunikáció és belső 
bizottsági működés tekintetében fejlődne. Hogy érzed, megvalósultak-e már az akkor kitűzött célok?

FR: A belső bizottsági működésünkben, elindultunk egy úton, mely a hatékonyabb munkavégzést szolgálja, 
azonban még messze vagyunk a kitűzött céloktól. A tavaszi félévben sikerült megszilárdítani a korábban 
kialakult rendszert, miszerint az egyes képviselők különböző bizottságok állandó tagjai, így mindenki biz-
tosabb lehet a saját szerepében. A jövőben nagyobb hangsúlyt szánunk a belső bizottságoknak a hallgatói 
kérdésekre való válaszadásban is, ehhez a rendszerhez a szükséges infrastruktúrát sikerült megteremteni 
nyár elején.
A hallgatókkal való kommunikáció fejlesztésében még bőven akadnak feladataink, viszont sikeres projekt-
nek tudható be ezen a téren az Építész Miújság facebook csoport elindítása.

BJ: Mint újrainduló elnök mi motivál téged a poszthoz kötődő feladatok ellátásában?

FR: A legfontosabb motivációmnak a hallgatókért és a Képviseletért érzett felelősséget mondanám. Már 
ötödik éve vagyok a Kar hallgatója, úgy érzem, ez idő alatt volt lehetőségem szert tenni egyfajta jártasságra, 
valamint részt venni olyan folyamatokban, amelyek tapasztalataival addig szeretném segíteni a HK munká-
ját és képviselni hallgatótársaim, amíg lehetséges, és amíg ezt az ő bizalmukkal tehetem.
Ezen felül a tavaszi félév új kihívásai szintén motiváltabbá tettek, mostanra sikerült elsajátítani egy olyan 
alaptudást, illetve olyan nézőpontból látni a Képviseletet, amik miatt konkrétabb, reálisabb célokat tudok 
kitűzni az új ciklusra. Az elnöki feladatok ellátásánál egy merőben más hozzáállásra van szükség, mint a 
referensi és felelősi feladatköröknél, sokkal inkább szól ez a feladatok összehangolásáról és a képviselők 
koordinálásáról, mint a tényleges megvalósításról. Ezek a felismerések még inkább arra ösztönöznek, hogy 
próbáljam ki új elképzeléseim, hiszen a kitűzött tervek egy része még mindig a megvalósításra vár.
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BJ: Az előző ciklusban több személyi változás is történt; nem egy alkalommal álltak elő olyan helyzetek, hogy 
gyorsan kellett reagálni megváltozott körülményekre. Hogyan hatott ez a Képviselet belső működésére? 
Mennyit érzékelhettek ebből a hallgatók?

FR: A legerősebb kihatása talán az oktatási referensi poszt körül történt változásoknak volt: májusban a 
poszthoz tartozó feladatokat én töltöttem be egy ideig, amelyet a hallgatók a megkeresésekre, leveleikre 
adott válaszokban érzékelhettek. Rövid idő után a fontosabb feladatok (pl.: a ZH-ütemterv elkészítése), 
már a képviselők között kerültek szétosztásra, így úgy gondolom, még időben sikerült áthidalni a lehetsé-
ges akadályokat, de tagadhatatlanul volt egy periódus, amikor ez negatív hatással volt a Képviselet mű-
ködésére.
A megelőző félévben nagyobb változások nem történtek, inkább az volt a jellemző, hogy bizonyos posztok 
csak a tisztújítást követően jóval később kerültek kiosztásra, de azt gondolom, hogy ezeknek jelentős ne-
gatív kihatása nem volt a HK munkájára.
Belső működés tekintetében egyértelműen a januári elnök-alelnök váltás jelentett lényeges változásokat, 
hogy ezek pozitívak vagy negatívak voltak-e, azt a következő elnökválasztás során kell megítélnie a Kép-
viseletnek.

BJ: A kari vezetés a 2018/19-es tanévben komoly célokat fogalmazott meg tantervreform terén. Hogy látod, 
merre halad a folyamat?

FR: A tavaszi félév egyeztetésekkel és beszélgetésekkel telt, ahol a HK részéről a hallgatói érdekek is képvi-
seltetve voltak. A beszélgetések során megfogalmazott célokat, elképzeléseket sajnos nem sikerült konkrét 
határozati javaslatként a Kar egészével elfogadtatni, így azok csak egyfajta irányelvként kerültek elfoga-
dásra a fordulókat lezáró Kari Tanácsi üléseken. Véleményem szerint az elmúlt tanév alapján egyértelműen 
látszik, hogy a nagyon sok szereplős egyeztetések rövid távon nem célravezetőek, az ilyen jellegű munkához 
sokkal több időre van szükség. Ha a kari vezetés valóban azt szeretné, hogy a következő tanévben “legyen 
már valami”, akkor azt gondolom, hogy a nyáron felkért konszenzus bizottsághoz hasonló, kevesebb részt-
vevős munkacsoportokban érdemes gondolkoznia. Ezek mellett összességében pozitív tapasztalataink vol-
tak a folyamatról, Alföldi György dékán úrral mindig sikerült megtalálni a közös hangot, illetve a javaslatok 
megfogalmazása előtt minden esetben fontos szerepet játszottak a hallgatói vélemények is.
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BJ: Mik a HK előre megfogalmazott céljai a következő ciklusra?

FR: Ahogyan a pályázatomban is írtam, a januárban kitűzött célok zömét továbbra is aktuálisnak tartom, 
ezek közül a legfontosabb egy alapos tudásbázis kiépítése, illetve a hatékony működéshez szükséges jó 
szokások megszilárdítása, új módszerek kutatása.
Tapasztalataim alapján a projektmenedzselés sosem volt a legerősebb képességünk, ezért a jövőben erre 
mindenképpen szeretnék nagyobb figyelmet fordítani. A belső működésünkkel kapcsolatban szükséges-
sé vált az SZMSZ mellékeleteinkben egy-két kisebb változtatás, azonban ezeket még a ciklusváltás előtt 
szeretnénk véglegesíteni, hogy az új képviselet alakuló ülésén már a módosított mellékletek szerint sza-
vazhasson a HK posztjairól.

Az alábbi QR kód segítségével elolvashatjátok Filep Richárd elnöki pályázatát.
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A HALLGATÓI KÉPVISELET MŰKÖDÉSE

MI A KÜLÖNBSÉG A HK ÉS A HÖK KÖZÖTT?

HÖK: A Budapesti Műszaki és Gazdaságtudományi 
Egyetem Hallgatói Önkormányzat az Egyetem va-
lamennyi beiratkozott hallgatójának érdekvédelmi 
szervezete. Automatikusan tagja valamennyi, az 
Egyetemre beiratkozott hallgató, képzési formától 
függetlenül.
KHÖK: Az adott Kar hallgatóinak érdekvédelmi 
szervezete. A Budapesti Műszaki és Gazdaságtu-
dományi Egyetem Építészmérnöki Kar Hallgatói 
Önkormányzatának automatikusan tagja vala-
mennyi, az Építészmérnöki Karra beiratkozott hall-
gató, képzési formától függetlenül.
KHK: A Kari Hallgatói Képviselet (még rövidebben: 
HK) a Kari Hallgatói Önkormányzat (KHÖK) vezető 
testülete. A HK-t a KHÖK tagjai (azaz a Kar hallga-
tói) választják meg minden tanévben, a legkésőbb 
október végéig megrendezésre kerülő Tisztújításon.

A HK FELÉPÍTÉSE

A HK-nak 14 szavazati jogú tagja van, melyből 13-
an képviselői mandátummal, a Tisztújítás során 
közvetlen választás útján kerülnek be. Képviselői 
mandátumra a Kar aktív hallgatói jogviszonnyal 
rendelkező hallgatója pályázhat.
A Képviselet 14. tagja az elnöke, aki tisztségviselői 
mandátummal rendelkezik. Ő a Kari HK és a Kari 
HÖK elnöke is egy személyben. HK elnöknek a 
KHÖK bármely tagja jelentkezhet a Tisztújításkor 
kiírt pályázat leadásával. Az elnök személyéről a 
pályázatok alapján a hallgatók által megválasztott 
13 képviselő dönt.
A Tisztújítás azon jelöltjei, akik nem nyertek man-
dátumot a Szavazáson, automatikusan a HK pót-
tagjai lesznek. A póttagok részt vehetnek a Képvi-
selet munkájában, de nem rendelkeznek szavazati 
joggal. 
A HK a póttagok közül max. 3 tanácskozási jogú 
tagot választhat, akik pár kivétellel minden HK-s 
feladatkört betölthetnek, viszont a HK döntések 

során ugyancsak nem szavazhatnak. 
A megválasztott HK tagok megbízatása a következő 
Tisztújításig, de legfeljebb egy évre szól. Egy kép-
viselő mandátumának megszűnésekor a Tisztújító 
Szavazás szavazati sorrendje alapján soron követ-
kező jelölt nyeri el a mandátumot, és ezáltal szava-
zati joghoz juthat. 

A HK TEVÉKENYSÉGE

A HK törvények és szabályzatok által alátámasz-
tott, elsődleges feladata az oktatás minőségének 
és korrektségének kontrollja. Nagy részben a HK 
végzi a hallgatói ösztöndíj pályázatok kiírását, ezek 
elbírálását, és intézkedik ezen döntések végrehaj-
tásáról is.
A kollégiumi elhelyezés szabályairól, és a pályázat 
elbírálásáról is a HK dönt, folyamatos kapcsolatot 
tart a kollégiumi mentorokkal. Ezen kívül igyekszik 
élénkíteni a kari közéletet: segíti és támogatja a 
Karon működő hallgatói csoportokat, valamint a 
gólyák beilleszkedését a Senior Kör révén.
Jogai és kötelezettségei alapján tagokat delegál 
a Kar legfelsőbb döntéshozó szervébe, a Kari Ta-
nácsba, és részt vesz annak állandó, valamint eseti 
bizottságainak munkájában. Belső feladatainak 
szervezésére referenseket és felelősöket nevez ki a 
különböző tématerületek élére.
A HK-n belül jelenleg az alábbi posztokkal találkoz-
hattok:
Elnök, Alelnök, EHK delegált (2 fő), Oktatási refe-
rens, Juttatási referens, Gazdasági referens   Kollé-
giumi referens
Hallgatóicsoport-felelős, Kommunikációs felelős,  
Külügyi felelős, Hallgatói Gazdasági Bizottság-ve-
zető, Hallgatói Szociális Bizottság-vezető, Rendez-
vény Csoport-vezető, Senior Kör-vezető, Gólyata-
nács-elnök, Tanácsadó Testület-elnök, Működési 
felelős.
Az egyes posztokra választott képviselők személyé-
ről a HK a Tisztújítást követő Alakuló ülésen dönt.

Tipp: a HK jogairól, működéséről és tevékenységéről bővebben az alábbi linken olvashattok:  
http://epiteszhk.bme.hu/HK/mukodes
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ÖSSZEGYETEMI HK ZÁRTHELYI

A ZH-t mindig megelőzi egy hosszabb felkészülé-
si időszak, mikor a HK közös és egyéni tanulások 
során ismétli át a hatályos szabályzatokat. Ennek 
eredményeképp 2019-ben is kiemelkedő eredmé-
nyekkel zártak a kari képviselők, számos kategóri-
ában értek el dobogós helyezéseket:

Általános -  kezdő
Varga Sarolta 1. hely
Walton Mihály 3. hely

Oktatás - alap 
Kulcsár Eszter 3. hely
Oktatás - referensi
Nagy Boldizsár 2. hely

Gazdaság - alap
Walton Mihály 3. hely

Juttatás - referensi
Varga Sarolta 1. hely

Kollégium - alap
Bielik Judit 2. hely
Kollégium - referensi
Böröndy Júlia 1. hely

Vezetői
Filep Richárd 3. hely

Az Egyetemi Hallgatói Képviselet minden év febru-
árjában megrendezi a Hallgatói Képviseletek tu-
dásfelmérésére szolgáló zárthelyi dolgozatot. Ezen 
az alkalmon mind a nyolc kar számot ad szabály-
zatismeretéről, különböző területekkel kapcsolatos 
gyakorlati és elméleti tudásáról. 

A zárthelyi egy mindenki számára kötelező, általá-
nos, illetve egy választott, tematikus szakaszból áll, 
melyeket végül egy csapatfeladat követ.

Az első, általános tesztben a Tanulmányi- és Vizs-
gaszabályzatot, Térítési és Juttatási Szabályzatot, 
valamint a Hallgatói Önkormányzat Alapszabályát 
kérik számon. 

Itt - az előző évektől eltérően -  idén megkülön-
böztették a két évnél hosszabb ideje hallgatói kép-
viseleti mandátummal rendelkezőket, akiknek egy 
nehezített kérdéssort kellett kitölteniük.

A második részben a képviselőknek a négy referensi 
terület (oktatás, juttatás, gazdaság, kollégium) kö-
zül kell előzetesen választani, majd a témakörben 
szerzett mélyebb ismeretekről beszámolni.

Az idei évben az EHK a specifikus részben is hozott 
változást: a területek referenseinek az alap kérdé-
seken túl egy referensi kérdéssorra is válaszolniuk 
kellett, melyben a nap, mint nap használt, referensi 
feladataik ellátásához szükséges tudásukról és tá-
jékozottságukról adtak számot.

Az utolsó feladatban a Hallgatói Képviseletek 
megmutathatják, mennyire képesek nyomás alatt 
együtt dolgozni, miközben a mindennapok során 
felmerülő problémákat oldanak meg. 
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Az idei Szavazási Bizottság tagjai:

Elnök: Bönde Tamás
A Dékán által delegált oktató: Wettstein Domonkos
EHK-delegált: Varga Ferenc (VBK)
Felkért tagok: Begyik Viktóra, Dóka Antal, Lász-
ló Péter Miklós, Pinczés Gergő, Samicskov Milán, 
Szöllősi Fanni
Elérhetőség: valasztas@epiteszhk.bme.hu

 

SZAVAZÁSI TUDNIVALÓK

A KARI HALLGATÓI SZAVAZÁSRÓL

A Kari Hallgatói Szavazás a KHÖK legmagasabb 
döntéshozó fóruma, amelyet évente legalább egy-
szer össze kell hívni tisztújítás céljából, tanévenként 
október 1-jéig - ez a Tisztújító Szavazás. A Kari 
Hallgatói Szavazás hatásköre továbbá saját Szer-
vezeti és Működési Szabályzatának elfogadása, il-
letve módosítása, és egyéb döntések meghozatala 
is lehet. 
A titkos Szavazáson a Kar teljes idejű képzésében 
résztvevő (azaz nappali tagozatos, aktív hallga-
tói jogviszonnyal rendelkező, nem doktorandusz) 
hallgatóinak van fejelnként 1-1 szavazati joga, akik 
a választási névjegyzékben is szerepelnek. Ennek 
megtekintésére a Szavazás előtt a HK irodájában 
van lehetőség. 
A Szavazás legalább 5 munkanapon, de legfeljebb 
14 napon át tart, és szükség esetén meghosszab-
bítható. Idén szeptember 25- október 2. között lesz 
lehetőségetek leadni a voksaitokat az Urnabeosz-
tás szerinti helyszíneken és időpontokban. 

KARI HALLGATÓI FÓRUM

A Tisztújító Szavazás előtti egy héten belül Kari 
Hallgatói Fórumot kell tartani, amin bemutatkoz-
nak a Hallgatói Képviselet (HK) jelöltjei, illetve a HK 
beszámol az előző ciklusban végzett munkájáról. 
Erre idén szeptember 25-én, 18 órakor kerül sor a 
K275-ös teremben.

A SZAVAZÁS SZABÁLYAI

A Szavazás meghirdetéséért, tisztaságáért, és zök-
kenőmentes lebonyolításáért a Szavazási Bizottság 
felel, ők veszik fel a szavazásra jogosult hallgatókat 
a névjegyzékbe. A Szavazási Bizottság tagja a Kar 
dékánja, vagy az általa delegált oktató, az Egyete-
mi Hallgatói Képviselet által delegált tag, valamint 
legalább 2, a HK által felkért hallgató, akik nem in-
dulhatnak a Tisztújításon.

A szavazólapon legfeljebb 13 képviselőjelöltre és 
legfeljebb 10 HSZB-jelöltre lehet szavazni évfo-
lyamtól függetlenül; ennél több megjelölés esetén 
a szavazat érvénytelen.
A Szavazás érvényes, ha azon a Kar teljes idejű 
képzésében résztvevő hallgatóinak legalább 25%-a 
igazoltan részt vett. Amennyiben a Szavazás kellő 
részvétel hiányában érvénytelen, úgy annak időtar-
tama további öt munkanappal meghosszabbítható.

A SZAVAZÁS EREDMÉNYE

A Tisztújító Szavazás eredményét a Szavazási Bi-
zottság állapítja meg, a képviselőjelöltek és a HSZB 
jelöltek esetében is az abszolút sorrend alapján, 
évfolyamtól függetlenül. Az eredményt a Szavazás 
lezárását követő 8 napon belül nyilvánosságra kell 
hozni a HK hivatalos információs csatornáján, azaz 
a honlapján, továbbá értesíteni kell a Kar dékánját 
és az Egyetemi Hallgatói Képviseletet.
Az eredmény ellen, annak kihirdetését követő 3 
napon belül, szabálysértésre hivatkozva lehet fel-
lebbezni a Hallgatói Jogorvoslati Bizottságnál. Az 
új HK felállásáig az előző ciklus testülete látja el 
a hallgatói érdekképviseleti feladatokat. Idén a HK 
alakuló ülésére október 7-jén 19:00-kor kerül sor.
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GÓLYATANÁCS

A Tisztújítással egyidőben zajlik a Gólyatanács 
tagok jelentkezése is, akik nem választás útján 
kerülnek az első évfolyam érdekképviseleti testü-
letébe, hanem csak jelentkezniük kell a megadott 
határidőig. A szervezet létszámának nincs felső 
korlátja, bármely elsőéves hallgató jelentkezhet. 
A Gólyatanács (GT) célja, hogy tagjai az átlagos-
nál jobban belelássanak a KHÖK vezető testületei 
és a kari közélet működésébe, megértsék annak 
lényegét, és a jövőben aktív tagjaivá váljanak. A 
gyűlések során hasznos tudást lehet szerezni az 
Egyetem általános működésével kapcsolatosan is.
A leendő Gólyatanácsosok bemutatkozó szö-
vegeit szintén elolvashatjátok a HK honlapján. 

A HALLGATÓI KÉPVISELŐK SZEMÉLYÉRŐL

A HK Tisztújítása során valamennyi, a BME Épí-
tészmérnöki Karra beiratkozott és aktív hallgatói 
jogviszonnyal rendelkező hallgató választó, és vá-
lasztható. Legfeljebb 13 jelöltre lehet szavazni a 
Szavazólapon (különben a szavazat érvénytelen), és 
az abszolút sorrend alapján a 13 legtöbb szavazatot 
kapó induló nyer majd képviselői mandátumot.
A Képviselet, és egyben a KHÖK elnökének meg-
választására a HK külön pályázatot ír ki. Az Elnöki 
pályázati időszak lezárultával a Tisztújító Szavazá-
son mandátumot nyert HK tagok választják meg az 
Elnököt, aki ezáltal a Képviselet 14. szavazati jogú 
tagjává válik.

A HALLGATÓI SZOCIÁLIS BIZOTTSÁG TAGJAIRÓL

A HK mellett a HÖK másik választott testülete a 
Hallgatói Szociális Bizottság (HSZB), melynek tag-
jai részt vesznek a Rendszeres szociális ösztöndíj 
pályázat és a Kollégiumi férőhely pályázathoz szük-
séges szociális pályázatok elbírálásában. A HSZB 
jelenleg 10 fős, elnöke a HK mindenkori Juttatási 
referense, további 9 tagját pedig a Tisztújító Kari 
Hallgatói Szavazáson választják meg a KHÖK tag-
jai.
Fontos tehát tudnotok, hogy a döntés ezúttal is a ti 
kezetekben van: a Képviselők mellett ti választjá-
tok meg azokat a hallgatókat, akik elbírálják majd 
a szociális ösztöndíj pályázataitokat. Idén legfeljebb 
10 HSZB-jelöltre lehet szavazni a Szavazólapon, 
akik közül a szavazati sorrendben első 10 helyen 
álló hallgató válik a HSZB tagjává.

 

MIRŐL DÖNTHETSZ AZ IDEI KARI HALLGATÓI SZAVAZÁSON?

A Képviselő- és HSZB-jelöltek bemutat-
kozó szövegeit változtatás nélkül közöljük 
a következő oldalakon is, az Elnöki Pályá-
zatot pedig elolvashatjátok a HK honlapján.

Az idei Szavazási Bizottság tagjai:

Elnök: Bönde Tamás
A Dékán által delegált oktató: Wettstein Domonkos
EHK-delegált: Varga Ferenc (VBK)
Felkért tagok: Begyik Viktóra, Dóka Antal, Lász-
ló Péter Miklós, Pinczés Gergő, Samicskov Milán, 
Szöllősi Fanni
Elérhetőség: valasztas@epiteszhk.bme.hu

A Szavazásról többet megtudhatsz a BME HÖK 
Alapszabályából és annak 8. számú mellékleté-
ből (Szavazási Ügyrend), valamint a BME ÉPK 
HÖK Szervezeti és Működési Szabályzatából.
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HALLGATÓI KÉPVISELŐ-JELÖLTEK BEMUTATKOZÁSAI

BAKSA ZSÓFIA

Sziasztok! 
Baksa Zsófia vagyok, másodéves építészhallgató, és először indulok a HK tisztújí-
tásán. 
Már középiskolában fontos volt számomra a közéletben való aktív tevékenykedés, 
így gólyaként jelentkeztem a Gólyatanácsba, majd tavasszal a Rendezvény Csoport-
ba és a Senior Körbe is. 
A GT részeként az X1,2 szervezésében vettem részt, itt ismerkedtem meg közelebbről 
az egyetemi rendezvényszervezéssel és a gazdasággal. Az RCs-ben lehetőségem 
volt közreműködni az Építész Kari Napok szervezésében, majd lebonyolításában, 

mely talán eddigi legnagyobb munkásságom volt. Jelenleg a Karok Közötti Vetélkedő szervezésével fog-
lalkozom. Emellett a Senior Kör tagjaként a G7 lebonyolításában segíthettem. Élményeim, tapasztalataim 
alapján döntöttem arról, hogy érdekel a Hallgatói Képviselet munkája. A gólyatanács és az utánpótláskép-
zés keretein belül részt vehettem a HK ülésein és számos oktatáson, ezzel megismerhettem munkájukat, 
működésüket. Ez alatt fogalmazódott meg bennem a tenni akarás, hogy fontos nekem hallgató társaim 
segítése a képviseleten belül is, ezért szeretnék hasznos tagjává válni, a ti bizalmatokkal. 
A legkedvesebb számomra talán az oktatás és a hallgatóicsoport-felelősi poszt, de szívesen foglalkoznék 
más feladatkörökkel is. 
Köszönöm, hogy elolvastad, remélem elnyerem bizalmadat! 
Gyertek el szavazni!

BERTA BALÁZS

Sziasztok! 
Berta Balázs vagyok, másodéves építészhallgató. Már az első évemben nagyon vonzó 
volt számomra a kari közélet, igyekeztem minél több információt magamba szívni, 
ezért is jelentkeztem a Gólyatanácsba. Itt részletekbe menően megismerkedhettem 
a Karon lévő hasznos, mindenkit érintő dolgokkal. Ekkor határoztam el magamban, 
hogy szeretnék jelentkezni a HK-ba, hogy ezt a tudást a Kar többi hallgatójának is 
továbbítani tudjam, ezzel minél több segítséget nyújtva. Idén nyáron a Senior Kör 
tagjaként lejutottam a Gólyatáborba, ahol a 6-os tankör seniorjaként voltam jelen, 
illetve a gólyahéten is segítettem a programok lebonyolításában. A Seniorként is 
megszerzett ismereteimet szeretném kibővíteni és még több emberrel megosztani, 

ezért jelentkezek most a Hallgatói Képviseletbe. 
Köszönöm, hogy elolvastad, gyere el szavazni!M
IN
TA
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BÖRÖNDY JÚLIA

Sziasztok,
Böröndy Júlia vagyok, negyedéves, tervezői specializáción lévő hallgató. 2017-ben je-
lentkeztem először a Hallgatói Képviseletbe. Akkor elsőre nem jutottam mandátum-
hoz, így eleinte póttagként, majd 2018 tavaszától tanácskozási-, júniusától szavazati 
jogú tagként kapcsolódtam be a munkába, aktuális projektekbe. A Képviseletben 
töltött első évemben rengeteget tanultam, és bepillantást nyertem több poszt teen-
dőibe is, végül a kollégium területével kezdtem el komolyabban foglalkozni.
 Tavaly óta látom el kollégiumi referens feladatkörét. Ezalatt az idő alatt igyekez-
tem a Kollégiumok Igazgatósággal való kommunikáció során, valamint külső és bel-
ső bizottságokon is maximálisan a kollégisták érdekeit képviselni, a mentorokkal, 

kollégiumi dolgozókkal jó kapcsolatot kiépíteni és ápolni. Az alapfeladataimon túl elsősorban azokkal a 
problémákkal szerettem volna foglalkozni, melyek régóta rendszeres kellemetlenségeket okoztak, és ki-
sebb szabályzatmódosításokkal fel lehetett őket számolni – ilyenek például a kollégiumi teremfoglalások, 
helyiséghasználati rendek. A tavaszi félévben hosszú idő óta először került sor a Kollégiumi Felvételi Sza-
bályzat alaposabb felülvizsgálatára, melynek eredményeképp tavasztól a megváltozott szabályzat alapján 
kerülhetnek a kollégiumi férőhelyek kiosztásra. 
A következő ciklusban szeretnék továbbra is a kollégiumi referens poszton tevékenykedni, a futó projekte-
ket befejezni. Az előző félévben elkezdődtek a beszélgetések a kollégiumi közösségi pontok reformjáról - az 
előttem álló időszakra célom, hogy ez mielőbb megvalósulhasson.
Eddigi bizalmatokat köszönöm. Gyertek el idén is szavazni!

FILEP RICHÁRD

Sziasztok! 
Filep Richárd vagyok, a kar hallgatója, immár ötödik éve. Január óta én töltöm be a 
Hallgatói Képviselet elnöki pozícióját, melyhez ismételten szeretném kérni támoga-
tásotokat. 
Az elnöki feladatok ellátásához, a HÖK Alapszabály értelmében, elegendő lenne 
mindössze az Elnöki pályázaton jelentkeznem, amelyről majd az újonnan megválasz-
tott HK fog dönteni. Én mégis úgy gondolom, hogy a Ti bizalmatok legalább annyira 
fontos, mint a képviselőké, ezért szeretném, ha Nektek is közvetlen lehetőségetek 
lenne véleményt formálni személyemről, elképzeléseimről.
 A következő ciklusra megfogalmazott céljaimról, az előző időszak értékelése mellett, 

az elnöki pályázatomban olvashattok. 
Remélem, hogy az eddigi HK-s teljesítményemet, jövőre vonatkozó terveimet pozitívan értékelitek és ezúttal 
is, utolsó alkalommal, támogatjátok. 
Köszönöm. 
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JAGUDITS ENIKŐ

Sziasztok!
Jagudits Enikő vagyok, másodéves építészhallgató. Már gólyaként magával raga-
dott az építész közélet forgataga. Első félévben jelentkeztem a Gólyatanácsba, ahol 
még inkább bepillanthattam a közösségi élet működésébe, lehetőségeibe. Ekkor a 
rendezvények iránt kezdtem el érdeklődni, ezért kivettem a részem az X1,2 szervezé-
sében és jelentkeztem a Rendezvény Csoportba, ahol a Szakmai Napok szervezésén 
keresztül gyűjthettem további tapasztalatokat. A második félévben tagja lettem a 
Senior Körnek, majd bizalmat kaptam a körvezetéstől, így most a hármas tankör se-
niorjaként segíthetem a gólyák beilleszkedését az egyetemi életbe. A HK iránt a má-
sodik félévben kezdtem el érdeklődni, ezért eljártam az ülésekre, hogy minél többet 

tudhassak meg a HK munkájáról, megismerjem a posztokat, feladatköröket. Úgy gondolom, hogy a HK-ban 
való tevékenykedésen keresztül én magam is sokat tanulhatok, ugyanakkor mások segítségére is lehetek. 
Köszönöm, hogy elolvastad. Gyertek el szavazni!

KOCZKÁS MÁRK

Sziasztok!
Koczkás Márk vagyok, hatodéves építészhallgató. A Hallgatói Képviseletbe tavaly je-
löltetem magam először és a bizalmatoknak köszönhetően szavazati jogú tag lettem. 
A korábbi közéleti tevékenységeim után az elmúlt egy évben, mint gazdasági referens 
voltam jelen a Képviselet életében. 
A következő ciklusban továbbra is szeretnék a Hallgatói Képviselet gazdasági re-
ferense lenni, hogy még mélyebb tudásra tehessek szert és az így szerzett tapasz-
talataimat gyarapíthassam, későbbiekben tovább adhassam. Továbbá a következő 
ciklusban a hallgatói közélet utánpótlásával is szeretnék foglalkozni a Képviseleten 
belül. Előre is köszönöm, ha bizalmat szavaztok nekem és októbertől továbbra is 

Képviselőként segíthetek Nektek! 
További sikeres félévet kívánok!
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MACSEK KATA

Sziasztok! 
Macsek Kata vagyok, harmadéves hallgató a Karon. 
A tavalyi Tisztújításon jelentkeztem először a Hallgatói Képviseletbe. Számomra az 
első ciklusom fő céljai a képviselőtársaim segítése, illetve a tudásom minél több te-
rületen való elmélyítése voltak. Novembertől a Működési felelős posztot szavazták 
meg nekem, amely feladatkör leginkább segített céljaim elérésében. Az ülések jegy-
zőkönyv-vezetőjeként hétről-hétre követhettem végig az egyes posztokhoz tartozó 
feladatokat. Az adminisztratív feladatok ellátása precízségre tanított, a poszthoz tar-
tozó feladatok egy része az IT-s tudásomat bővítette, míg az iroda felelősi feladatok 
az agilis szervezetként működő csapatmunkát fejlesztette. A posztom ellátásán kívül 

nagy hangsúlyt fektetttem a projekt vállalásokba és a belső bizottságainkon való aktív munkára, amely által 
szélesedett tudásom főként kollégiumi és oktatási területeken. A nyári időszakban intenzívebben láttam 
el oktatási feladatokat, illetve az Egységes Szociális Rendszer fejlesztésének folyamatába is betekintést 
nyerhettem. 
Bizalmatok elnyerése esetén szeretnél a következő ciklusban erre az alaptudásra építkezve egy irányba 
elmozdulni, és ott koncentráltan segíteni és képviselni Titeket, hallgatókat. Számomra ez a terület az okta-
tási feladatkör jelenleg, mindemellett továbbra is szeretném a bizottságaink munkájából kivenni a részem, 
projekteket vállalni. Úgy gondolom az előrehaladással tudunk a legtöbbet tenni értetek. Köszönöm, hogy 
elolvastad. Gyertek el szavazni!

PÉCZELI PANNA

Sziasztok! 
Péczeli Panna vagyok, harmadéves hallgató a karon. 
A tavalyi tisztújítás során póttagként kerültem be a HK-ba, majd novemberben a 
képviselők bizalmat szavaztak nekem, ennek köszönhetően tanácskozási jogú tag-
ként a Kommunikációs felelősi posztot tölthettem be. Szavazati jogot januárban kap-
tam, így mandátumos tagként folytathattam munkámat. 
Kommunikációs felelősként feladatom volt egy olyan rendszer létrehozása a hallga-
tókat érintő hírek megosztásához, mellyel szétválasztjuk a tanulmányokkal kapcso-
latos információk ismertetését a közéleti hírektől a leggyakrabban használt online 
felületeken. Ez egy új hirdetési platform, az Építész MiÚjság Facebook csoport beve-

zetésével valósult meg. Ezen felül elindult a HK belső kommunikációs naptárának aktív használata, mellyel 
magunk között ütemezzük hirdetéseinket, ezzel hatékonyabbá téve karunk hallgatóinak elérését. 
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A tavaszi félévben megújult a Hallgatói Képviselet irodája melletti faliújság is, melyen most már állandó 
jelleggel megtalálhatjátok a képviselők arcképeit, ügyeleti idejét, és elérhetőségét úgy, mint a honlapunkon. 
Ha bizalmat szavaztok nekem, az elkövetkezendő időszakban folytatnám kommunikációs felelősi feladat-
körömet, és kísérletet tennék új online megjelenések bevezetésére, melyek tovább segítenék a hallgatók 
tájékozódását az őket érintő ügyekben. A kommunikáción kívül érdeklődöm a hallgatói csoportok iránt, 
amelyekkel való gördülékeny együttműködés elengedhetetlen a kari közélet fenntartása és további javítása 
céljából. 
Találkozzunk a Fórumon, gyertek el szavazni!:)

SUHAJDA RICHÁRD

Sziasztok!
Suhajda Richárd vagyok, hatodéves, osztatlan képzésen lévő, tervezői szakirányos 
hallgató. 2015. ősze óta vagyok a Kari Hallgatói Képviselet tagja, ahol eleinte bő egy 
évig gazdasági referensként dolgoztam. Ez idő alatt elsajátíthattam minden tudást, 
ami a rendezvények szervezésének, kari hallgatói csoportok támogatásának, és 
maga a Kari Hallgatói Önkormányzat működésének biztosításához szükséges volt.
Emellett több bizottság állandó tagja is voltam, valamint a Kollégiumi és Szociális 
Bizottság munkáját is segítettem, ezáltal találkozhattatok velem a szociális pályá-
zatok elbírálásánál. 
A Képviselet 2017. tavaszán engem delegált az Egyetemi Hallgatói Képviseletbe, ahol 

ketten képviseljük a Ti érdekeiteket az egyetemi szintű egyeztetéseken. A közel fél éves betanuló idősza-
kom alatt szinte valamennyi bizottság munkájában aktív részt vettem. 2017 őszétől tölthettem be az EHK 
gazdasági referensi pozícióját, amely újabb lehetőségeket tartogatott számomra. A közel egy éves referensi 
tevékenységem alatt elindulhatott a Kari Hallgatói Képviselek analitikus gazdálkodása a Műegyetemi Hall-
gatókért Alapítvány segítségével, ezáltal több év után ismét lehetőség nyílt (eszközpályázatok útján) az ön-
tevékeny körök működésének eszközökkel történő támogatására. Munkám során a kari gazdasági referen-
sek koordinációjával is foglalkoztam, a rendszeres visszajelzések alapján ezt a munkát közmegelégedésre 
végeztem. Referensi időszakom alatt aktív részt vállaltam a teljes HÖK költségvetésének elkészítésében, 
valamint az EHK honlapján található nyilvános költségvetési tájékoztatót is én készítettem el, mellyel a HÖK 
működése ismét jobban átlátható lett. 2018. szeptember 6-án az EHK alelnökének választott meg, amely 
pozícióban szeretném elérni, hogy az EHK működése mindeddiginél átláthatóbb és gördülékenyebb legyen. 
2019. május 31. óta a Műegyetemi Hallgatókért Alapítvány kuratóriumának elnökeként is folyamatosan 
dolgozom azon, hogy a hallgatóknak minél több területen segítséget nyújthassunk. 
Az eddigi munkám folytatásán felül elsődleges célom, hogy minden segítséget megadjak az utánam kö-
vetkező építész kari EHK-delegáltnak, hogy az egyetemi szinten elismert érdekképviseleti tevékenységünk 
gördülékenyen folytatódhasson a továbbiakban is. 
Kérlek Titeket, támogassatok szavazataitokkal, hogy továbbra is képviselhesselek benneteket, és megva-
lósíthassam elképzeléseimet! Köszönöm!
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SZABÓ DÁNIEL

Sziasztok!
A nevem Szabó Dániel, idén negyedik éve, hogy erre a Karra járok, valamint most 
jelentkezek harmadik alkalommal a Hallgatói Képviseletbe, de többen ismerhettek a 
Bercsényi GöĐöR Klubból is. 
Talán már mondanom sem kell, hiszen mindig ezzel kezdem a hivatalos szövegeimet, 
hogy elsősorban a közösség és a közösségért való tenni akarás vonzott a Képvise-
let felé, így lettem póttag, majd mandátumosként Erasmus+ tanulmányi ösztöndíj 
programmal foglalkoztam, Működési felelős posztot is betöltöttem. Előbbi kapcsán 
rengeteg problémát próbáltam kijavítani, melyek sokszor apróságnak tűntek, de ke-
zelésük mégis fontos volt számomra, hiszen ezáltal a pályázást egyszerűsítettem 

Hallgató társaim számára, nem beszélve a fejlesztési javaslataimról, amelyeket az erről szóló beszélge-
tésen több kar is megfontolt. Működési felelősként nem voltam túlságosan kiemelkedő, habár elismerem, 
hogy a legátfogóbb tudást lehet, a legrövidebb idő alatt megszerezni, számomra egy sokkal fontosabb 
tanulsággal adtam le a feladatkört: sokkal jobban tudok emberekért lelkesedni és emberekkel foglalkozni. 
Ennek kapcsán – miután motivációmról, elképzeléseimről a Képviselet megbizonyosodott és bizalmat sza-
vazott nekem –, a legnagyobb lelkesedéssel vetettem bele magamat a Senior Kör vezetésébe. A célom 
az volt, hogy a Kört újra definiáljam, így visszatértünk a gyökerekhez és egy szilárd alapot készítettünk 
ez elkövetkezendő évek Senior csapatainak. Nem titkolt szándékom, hogy a következő Senior évadban 
erre az alapra új hagyományokat és új szemléletet építsek, ezáltal felfrissítve a Kört és az általa képviselt 
gondolkodásmódot. Az elmúlt hónapokban bebizonyosodott számomra, hogy ez az a poszt, amelyben iga-
zán kiteljesedhetek, ami iránt nem bánok időt és energiát áldozni, mert élvezem csinálni. A Kör kiemelten 
fontos a kari közéletet tekintve, hiszen az elsőéves hallgatók első és legfontosabb kapcsolódási pontja az 
egyetemünkhöz, amely a Seniorokon keresztül történik, ezért nagy felelősséget érzek a csoport vezetése 
iránt, ezt úgy gondolom, hogy az elmúlt félévben több ízben is bizonyíthattam. 
Köszönöm, hogy a gondolataimat elolvastad, amennyibben kérdésed lenne hozzám ezzel kapcsolatosan, 
úgy keress meg bátran vagy kérdezz tőlem a nyilvános Fórumon! 
   
SZABÓ-TEMPLE MARCELL

Sziasztok!
Szabó-Temple Marcell vagyok, másodéves hallgató a Karon. A közélet iránt gólya-
ként kezdtem el érdeklődni, ezért is jelentkeztem a Gólyatanácsba. A gyűlések során 
megismerkedtem a Hallgatói Képviselet működésével. Második félévben jelentkez-
tem a senior körbe, és most az egyes tankör gólyáit segítem. A Hallgatói Gazdasági 
Bizottság tagja vagyok az előző félév óta, ebből kifolyólag a Hallgatói Képviselet gaz-
dasági oldala érdekelne, de nyitott vagyok bármelyik poszt alapos megismerésére. 
Köszönöm, hogy elolvastad! Remélem elnyerem a bizalmatokat, és gyertek minél 
többen szavazni!
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SZARVAS DORINA LÉNA

Sziasztok!
Szarvas Léna vagyok, harmadéves építészhallgató.
Idén másodjára indulok a Hallgatói Képviselet Tisztújításán. A Képviseletbe először 
póttagként kerültem be, majd novemberben bizalmat szavaztak nekem és a Hallga-
tói Gazdasági Bizottság vezetőjeként folytattam tovább pályafutásomat, ezzel együtt 
tanácskozási jogú tag lettem. A Hallgatói Gazdasági Bizottságban felügyeltem és 
segítettem a bizottsági tagok munkáját, illetve igyekeztem gondoskodni az után-
pótlásról. Emellett még tevékenykedtem pár területen a Képviseleten belül, állandó 
tagja voltam a belső kommunikációs-, gazdasági- és rendezvény bizottságoknak is. 
A jövőben is szeretnék a Hallgatói Gazdasági Bizottság vezetőjeként tevékenykedni, 

ezzel kapcsolatban már számos új célt kitűztem magam elé, tagtoborzás, csapatépítés, tapasztalatszerzés 
és céglista bővítés szempontjából. Posztomból és érdekeltségemből adódóan a gazdasági ügyekbe tud-
tam legjobban belelátni és ezt a tudásomat szeretném még jobban elmélyíteni a Képviseleten belül, így a 
Gazdasági referensi poszt is érdekel. Ezen kívül szeretnék még betekintést nyerni, azokba a posztokba is, 
amelyekbe eddig kevésbé sikerült. 
Előre is köszönöm, ha megtiszteltek bizalmatokkal és gyertek el szavazni!

TÓTH-KÖNCZEY PÉTER

Sziasztok!
Tóth-Könczey Péter vagyok, harmadéves BSC-s hallgató, sokan röviden TKP-ként 
ismerhettek. A Hallgatói Képviseletbe az előző ciklusban jelentkeztem először. Ekkor 
kezdetben póttagként, majd januártól mandátumos tagként segíthettem Képvisele-
tünk munkáját, és ezalatt még inkább megszerettem mind az itteni munkát, mind a 
közösséget. 
Ezen időszakban posztot nem töltöttem be, egyfajta feladatkörként foglalkoztam a 
Kar, a Képviselet arculati munkáival, legjobb tudásom szerint. Ez többek közt magá-
ba foglalta a különböző hirdetések, hirdetőfelületek külsőjét, az egyes kari esemé-
nyek megjelenését. Ezek között volt például a Kari Tábor arculatának kidolgozása, 

kisebb-nagyobb hangvételű munkák, mint az Öntevékeny köri börze hirdetése, különböző események bo-
rítóképeinek elkészítése. Nem utolsó sorban pedig az éppen készülő honlapunk frissítése, mind külsőleg 
mind pedig rendszerileg, amelyet a hosszú hónapok munkájának eredményeképp reményeim szerint a 
közeljövőben Ti is megismerhettek. 
A Képviselet tagjaként ezen munkakörön kívül, ettől lényegesen különböző területeken segíthettem, le-
gyenek azok alkalmi feladatok, vagy az általános képviselői munkában való részvétel. Így jobban meg-
ismerhettem a Képviseletet, annak hátterét, és közvetve-közvetlen bepillantást nyerhettem több terület 
működésébe, feladataiba is és hozzájárulhattam munkájukhoz. 
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Ezek közül a képviselet háttérének működését emelném ki, az informatikai környezetet, amelybe BSZK-s 
mivoltom és rendszergazdánkkal való jókapcsolat folytán nyertem betekintést, és ahogy egyre többet lát-
hattam belőle, segíthettem kisebb dolgokban, egyre inkább vonzott. Ezeket a kapcsolatokat, ismereteket 
szeretném a jövőben fejleszteni, és segíteni a képviselet munkájának hatékony működését.
Ezen időszak sok tapasztalattal gazdagított, ami úgy hiszem csak előremutató lehet képviseleti munkám-
ban, és ezt mindenképpen hasznosítani is szeretném a továbbiakban. Remélem, hogy lesz erre lehetőségem 
a következő ciklusban, és köszönöm, ha bizalmatok, támogatásotok elnyerem ehhez.

TÖRÖK LILI

Sziasztok! 
Török Lili vagyok, ötödéves tervezői szakirányos hallgató. A Hallgatói Képviseletben 
2016-ban kezdtem tevékenykedni először juttatási referensként, majd pedig alel-
nökként. Ez idő alatt a kari pályázatok reformálásával, egységesítésével, szociális 
pályázatok bírálásával, valamint a Képviselet belső működésének átalakításával fog-
lalkoztam. 
2018 nyarán a Képviselet az Egyetemi Hallgatói Képviseletbe delegált, ahol azóta is a 
Szociális juttatási referensi pozíciót töltöm be. Az elmúlt egy évben a Rendkívüli szo-
ciális ösztöndíj pontrendszerének átalakításával, az önköltséges hallgatók számára 
is elérhetővé tételével, valamint a Rendszeres szociális ösztöndíj pályázat és az ehhez 

használt ESZR felület fejlesztésével foglalkoztam. Az új felület fejlesztése során a félévről félévre történő 
változtathatóság, és a hallgatói igények szerinti módosítások biztosítása az egyik legfőbb szempont, va-
lamint, hogy az új rendszerben nem csak a szociális, de minden kari és egyetemi pályázat lebonyolítható 
legyen. 
Ez idő alatt a posztommal járó feladatokon felül az EHK oktatási, kollégiumi és pályázati bizottságainak 
tagjaként a legtöbb területen tevékenykedtem és képviseltem a kari érdekeket, valamint a Hallgatói Esély-
egyenlőségi Bizottság hallgatói tagjaként a speciális igényű hallgatók tanulmányi nehézségeinek enyhíté-
sével és lakhatási támogatásával foglalkoztam. 
A 2019 nyarán hatályba lépett új TVSZ és TJSZ szerint a szociális területekért mostantól egy új összetételű 
bizottság, az Egyetemi Szociális Bizottság lesz a felelős, amelynek elnökségével az EHK engem bízott meg, 
így a nyár folyamán a Bizottság működésének elindításával, feladatainak koordinálásával foglalkoztam. A 
következő ciklusban szeretném továbbra is segíteni és vezeti az ESZB munkáját, valamint befejezni az új 
Műegyetemi Egységes Pályázati és Elbírálási Rendszer fejlesztését (MŰEPER), hogy 2020-tól már egy 
hallgatók és bírálók számára is felhasználóbarát felületen tudjon zajlani a pályázás a BME-n. A további 
bizalmatokat szeretném kérni, hogy folytathassam a folyamatban levő projekteket!
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VARGA SAROLTA

Sziasztok! 
Varga Sarolta vagyok, negyedéves építész hallgató. 
Ha megkérdezik tőlem, miért szeretek a BME-re járni, akkor gondolkodás nélkül 
felelhetem azt, hogy az aktív közösségi élet miatt. És szerintem ezzel nem vagyok 
egyedül. Ha szeretném valahogyan megélni az egyetemi éveimet, a fiatalságomat, 
akkor így. A karon található közéletet, társaságot kivételes kincsnek gondolom. Ezt 
a kincset szeretném én is megőrizni, tovább vinni, gazdagítani. A közélet minél ak-
tívabb, hasznosabb tagjává szeretnék válni, és amennyire energiámból telik, teszek 
is ezért. Már gólya korom óta határozott célom, hogy segíthessem ezt a közössé-
get, hallgatótársaimat. Idén harmadik éve tevékenykedem a Senior Kör tagjaként, 

segítem az elsőéveseket a beilleszkedésben, az első akadályok meglépésében. A Hallgatói Szociális Bi-
zottságba 2017 tavaszán jelentkeztem, és azóta is aktívan részt veszek a szociális pályázatok bírálásában. 
Részben ezek hatására jelentkeztem a Hallgatói Képviseletbe is, 2017 őszén, mert komolyabb szinten is ér-
dekelt a hallgatói érdekképviselet, a közösség egyetemi szintű ügyekben való megvédése, segítése. Az első 
évem alatt rengeteg tapasztalatot és tudást szereztem, megismertem a Képviselet működését, feladatait, 
ráláttam a közéletet is alakító események, rendezvények háttérfolyamataira. Tavaly nyáron képviselőtár-
saim bizalmat szavaztak nekem, és megválasztottak Juttatási referensnek, mely terület már korábban is 
komolyabban foglalkoztatott, és bírálói munkám miatt különösen kedves számomra. A szociális pályázato-
kat bíráló bizottságot -januártól mint Hallgatói Szociális Bizottság-, három szociális pályázási időszak óta 
vezetem. Törekszem a csapat lendületben tartására, megfelelő felkészítésére, hogy a hallgatók szempont-
jából minél zökkenőmentesebben folyhasson a pályázat leadása. Szeretném folytatni a Bizottság vezetését, 
és a következő időszakban a csapat frissítésével foglalkozni, valamint fejleszteni a csapatdinamikát és a 
csapaton belüli munkamegosztást. 
Ez most már a harmadik alkalom, hogy jelentkezem a Hallgatói Képviseletbe, és továbbra is ugyanazzal a 
motivációval és lelkesedéssel szeretném végezni a feladataim. Így idősödve, az általános képviseleti teen-
dők mellett a csapat gondolkodásának és együtt-dolgozásának fejlesztését, a munka hatékonyságának 
növelését, a tudásátadást és a fiatalabb bekerülők látószögének szélesítését is feladatomnak érzem, és 
szívesen foglalkoznék komolyabban ezekkel a munkaterületekkel is. 
Megtisztelnétek, ha idén újra bizalmat szavaznátok nekem!
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VÁGI NÓRA

Sziasztok!
Vági Nóra vagyok, harmadéves építészhallgató a karon. A tavalyi Tisztújításkor pót-
tagként kerültem be a Hallgatói Képviseletbe, és egészen június közepéig így is te-
vékenykedtem a Képviseleten belül. Részt vettem a Nyílt Nap és az Educatio szerve-
zésében, illetve lebonyolításában, ezen kívül kisebb feladatokban segítettem a többi 
képviselő munkáját, részt vettem a bizottságokon. Június közepén megválasztottak 
Külügyi felelősnek, ezzel együtt pedig tanácskozási jogú tagnak, a nyár közepétől 
pedig mandátumos képviselőként folytattam a feladataimat a Képviseletben. 
A jövőben célom a Külügyi felelősi poszt továbbvitele. Szeretném frissíteni és bővíteni 
a HK honlapot, hogy minél több fajta külföldi részképzéssel ismerkedjenek meg a 

hallgatók, illetve szeretnék részt venni az angol honlap létrehozásában, hogy a külföldi hallgatóknak is 
bővebb tájékoztatást tudjon nyújtani a Hallgatói Képviselet. 
Köszönöm, hogy végigolvastad, remélem elnyerem a bizalmadat a szavazáskor!

WALTON MIHÁLY

Sziasztok!
Walton Mihály vagyok, harmadéves hallgató, idén másodjára adom be a pályázato-
mat a Hallgatói Képviselet Tisztújításán. 
A közélet aktív tagja vagyok az első egyetemi évem óta.
A tavalyi évben kaptam mandátumot a Hallgatói Képviseletben, ahol a Rendezvény 
Csoportot vezethettem, november elejétől. A célom az volt, hogy kialakuljon egy jó 
közösség, ezért tartottunk csapatépítő kirándulást, és rendszeresen gyűléseket.
Sikerült újra megszervezni az Építész Szakestélyt, amit az idei évben tovább fejlesz-
tenénk, megpróbálnám még közelebb terelni az eredeti formájába, újra hagyományt 
teremteni belőle. Idén nyáron én szervezhettem a Kari Tábort, ami szintén egy jó 

tapasztalat volt, a jövő évi szervezéshez ezzel hozzá tudnék járulni. 
A nyár folyamán betekintést nyertem a gazdaság világába, ami szintén elkezdett érdekelni.
Ha bizalmat szavaztok nekem, folytatnám a munkámat a rendezvények környékén, az RCs vezetőjeként, 
valamint bővíteném is a feladatkörömet, a gazdaság irányába akár.
Köszönöm, hogy elolvastad! Gyere el szavazni!
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ZAKOR FRUZSINA

Sziasztok! 
Zakor Fruzsina Eszter vagyok, másodéves építészhallgató. 
A kari közélet már az egyetem kezdetén is érdekelt, ezért igyekeztem minél aktí-
vabban részt venni benne. Az elmúlt időszakban Senior körtagként munkálkodtam a 
gólyák segítésén, s most ezt a tevékenységemet szeretném kiterjeszteni szélesebb 
körben is. A Hallgatói Képviselet üléseit látogatva betekintést nyertem az ott fo-
lyó munkába, amely csak megerősítette ambícióimat. Az egyes területek rengeteg 
hasznos információt tartalmaznak, melyeket célom minél jobban megismerni, hogy 
ezzel a Ti segítségetekre legyek, hisz számomra ez igazán fontos. Végtelenül hálás 
lennék tehát, ha ettől a félévtől a HK tagja lehetnék, és örömmel végezném ottani 

feladataimat! 
Remélem alkalmasnak találtok arra, hogy érdekeiteket képviseljem, és bizalmat szavaztok nekem!
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HALLGATÓI ÉS SZOCIÁLIS BIZOTTSÁG JELÖLTEK BEMUTATKOZÁSAI

BÁRÁNY BELLA

Sziasztok! Bárány Bella vagyok, harmadéves építész hallgató. Első évemben ke-
rültem be először a Hallgatói Szociális Bizottságba. Ezalatt a három félév alatt jó 
néhány pályázattal találkoztam, sok tapasztalatot gyűjtöttem. Ezt a tudást szeret-
ném tovább kamatoztatni, ezért a továbbiakban is szívesen lennék a bizottság tagja.

BERTA BALÁZS

Sziasztok! Berta Balázs vagyok, II. éves a karon.
Az első félévemben nagyon nehezen ment leadnom a Szociális Ösztöndíj pályáza-
tot, és mivel ettől függött a kollégiumi bekerülésem, nagyon sokat köszönhetek a 
HSZB segítségének. Azóta egyre inkább foglalkoztat, hogy mi hogyan is működik 
pontosan  szociális téren a Karunkon, ezért jelentkezek most a Hallgatói Szociá-
lis Bizottságba, hogy mindent megtanulhassak és ezt a tudást mások segítségére 
tudjam fordítani. Köszönöm, hogy elolvastad, gyere el szavazni!

KULCSÁR ESZTER

Sziasztok! Kulcsár Eszter vagyok, negyedéves hallgató. Az utóbbi két évben a Belső 
Juttatási Bizottság állandó tagja voltam, ahol lehetőségem volt jobban megismerni 
az szociális ösztöndíjak rendszerét. Két féléve bírálóként igyekszem segíteni a Hall-
gatói Szociális Bizottság munkáját. Ezt a tevékenységemet a következő időszakban 
is szívesen folytatnám, köszönöm, ha bizalmat szavaztok hozzá!

LÉBER LILIEN

Sziasztok! Léber Lilien vagyok, a kar másodéves hallgatója. Már első félévben meg-
fogalmaztam, hogy célom a HSZB tagjává válni. Szeretnék mélyebb betekintést 
nyerni a pályázatok világába, emellett segtséget nyújtani hallgatótársaimnak a bí-
rálásában. Úgy vélem, terhelhetőségem és empatikusságom miatt alkalmas tagja 
lennék a Bizottságnak.

MONUS PETRA

Sziasztok! Monus Petra vagyok, harmadéves hallgató. Az elmúlt két félévben ak-
tív tagja voltam a Hallgatói Szociális Bizottságnak, ahol segítettem és bíraltam a 
pályázatokat. Azért jelentkezek újra, mert szeretnék továbbra is a hallgatótársaim 
segítségére lenni. 
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WALTON MIHÁLY
PÉCZELI PANNA

Sziasztok! Péczeli Panna vagyok, harmadéves építész hallgató. A Hallgatói Kép-
viselet tagjaként lehetőségem nyílt betekintést nyerni a HSZB munkájába, így ez 
idő alatt döntöttem el, hogy segíteni szeretnék hallgatótársaimnak, és lelkiisme-
retes munkámmal hozzájárulni a bírálók munkájához. 

TÓTH REGINA

Tóth Regina Noémi vagyok, másodéves hallgató. Már az első pillanattól kezdve 
érdekelt az Egyetem a színfalak mögött. Az eddig rendezett közéleti események 
döntő többségén részt vettem, de a háttérbeli munka, így a kollégium működése 
és az ösztöndíjpályázatok is igazán foglalkoztatnak. Remélem, hogy HSZB tag-
ként az Egyetem, és elsősorban Hallgatótársaim segítségére lehetek.

TÖRÖK LILI

Sziasztok! Török Lili vagyok, ötödéves tervezői szakirányos hallgató. Az Építész 
HK-ban 2016-2018 között szociális juttatási referensként, majd 2018 nyarától 
az Egyetemi Hallgatói Képviselet szociális juttatási referenseként félévről félévre 
részt vettem az építész hallgatók szociális pályázatának bírálásában. Remélem, 
hogy bizalmat szavaztok nekem a következő ciklusra is, hogy továbbra is segít-
hessek a pályázatok benyújtása során.

VARGA SAROLTA

Sziasztok! Varga Sarolta vagyok, negyedéves építész hallgató. Az akkor még Kol-
légiumi Szociális Bizottságba elsőévesként, 2017 tavaszán jelentkeztem, mert 
hamar felkeltette az érdeklődésemet a szervezet tevékenysége. Szerettem volna 
én is részesévé válni a folyamatnak, és ezzel is segíteni hallgatótársaimat. Az 
első időszakom óta félévről félévre, töretlen lelkesedéssel és motivációval, egyre 
több tapasztalattal folytatom a bírálói munkát, és szeretném a továbbiakban is 

folytatni. Tavaly nyár óta a Hallgatói Képviseleten belül én koordinálom a Bizottság munkáját, de 
kifejezetten fontos számomra, hogy a vezetés mellett jelentős szerepet vállaljak a bírálás folya-
matában is. Hálás lennék, ha bizalmat szavaznátok nekem, és folytathatnám a bizottsági munkát.
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